
Overzicht toezeggingen Begroting 2021 in de commissies

Weth. Com. Partij Toezeggingen Antwoord
Naar aanleiding van de vorige commissie vindt Sociaal Gemert-Bakel de antwoorden op de volgende vragen onvoldoende:
SGB  Reserve fysiek Domein MRE (BV) Aan het reeds gegeven antwoord heeft het college niets toe te voegen. Ook voor 2020 

was het niet toegestaan om structurele lasten uit reserves te betalen. Deze specifieke 
begrotingspost was echter niet eerder door de provincie opgemerkt.

SGB  Werking reintegratietraject (BV) voormalige wethouders In de eerdere beantwoording over de vraag over de werking van het reintegratietraject 
voor voormalig wethouder is een bijlage bijgevoegd welke stappen genomen moeten 
worden.

De sollicitatieplicht voor gewezen politieke ambtsdragers met een Appa-uitkering 
bestaat sinds 27 februari 2010. Gemeenten zijn verplicht om hun oud-burgemeesters 
en –wethouders te begeleiden en om daarvoor een extern bedrijf in te huren: het re-
integratiebedrijf. Het aanbieden van en het deelnemen aan een reintegratietraject is 
dus niet vrijblijvend. De begeleiding duurt zolang de oud-wethouder gebruik maakt de 
wachtgeld uitkering uit de APPA-regeling.

IvD F&B

SGB  Waarom 10 voor de jeugd duurder is terwijl het aanloopkosten zijn (SD) De begroting van een 10 voor de jeugd leidt voor Peelgemeenten tot ‘extra kosten’ 
voor in totaliteit een bedrag van € 93.800,-. De vorming van Een 10 voor de jeugd 
komt voort uit de ‘afschaling’ van de samenwerking binnen de 21 gemeenten waarin 
de inkoop van jeugd voorheen geregeld en afgestemd werd. Deze kosten konden door 
21 gemeenten worden gedeeld.
 
Nu wordt de inkoop van jeugd met 10 en straks met Veldhoven erbij, met 11 
gemeenten georganiseerd, waardoor je de kosten door uiteindelijk 11 gemeenten kunt 
delen. Wat nu in besluitvorming gebracht is, is de verdeling over 10 gemeenten. Het 
zijn dus niet alleen de aanloopkosten die extra kosten met zich meebrengt, maar ook 
de ‘afschaling’ binnen de 21 gemeenten. 
 
Wat ook meespeelt in ‘extra kosten’: we hebben als Een 10 voor de jeugd ook 
ambities voor verbeteringen in de jeugdhulp beschreven in een nieuwe 
inkoopstrategie. Deze inkoopstrategie moet uitgewerkt worden in nieuwe 
aanbestedingen. Ook daarvoor zijn inspanningen nodig. Deze kosten hadden we naar 
alle waarschijnlijkheid  nu of in de nabije toekomst toch moeten maken.

IvD F&B VVD Hoeveel geld krijgt de gemeente voor het Sociaal Domein van het Rijk Volgt later
IvD F&B CDA Uren doorbelasting is dit intern of extern nadere toelichting Dit betreft interne uren en bestaat uit salarislasten (loon, sociale lasten enzovoort) en 

overige personeelslasten (opleidingen, arbodienstverleningen, enzovoort). 

Jaarlijks wordt opnieuw beoordeeld (per FTE) in welke verhouding de uren worden 
verdeeld over de vijf programma’s en de categorie overhead. De mutaties zijn 
voornamelijk verschuivingen tussen deze programma’s en overhead onderling, naast 
eventuele formatiewijzigingen en de jaarlijkse verhogingen op basis van cao. 

De gemeente kent geen algemene post voor inhuur in de begroting. Advies- en 
onderzoekskosten worden geraamd op de specifieke grootboekrekeningnummers. 

IvD F&B VVD en 
CDA

Uitleg hoe taakstelling Sociaal Domein in Begroting 2021 is opgenomen Op de gespecialiseerde kinderopvang (voorheen KluppluZ) is een bezuiniging 
gerealiseerd van € 174.000. Het college zag op deze voorziening geen mogelijkheid 
verder te besparen. Hierdoor resteerde € 54.000 aan nog te realiseren taakstelling. In 
deze begroting wordt voorgesteld dit restant van € 54.000 te laten vervallen als 
taakstelling. Van de taakstelling resteert in deze begroting dan nog € 586.000 wat in 
de Begroting 2021 is opgenomen.



IvD F&B DP Nadere voorbeelden van stofkam methode Bij de stofkam zijn begrotingsposten vergeleken met de realisatie in de afgelopen 
jaren. Voornamelijk 2018, 2019 en 2020 tot nu toe. Soms blijken begrotingsposten bij 
nader inzien te ruim te zijn. Daar waar mogelijk is (in afstemming met de 
budgethouder) een aframing gedaan. Dat geeft dan een voordeel in de Begroting 
2021 en verder.

Ter illustratie vier voorbeelden. Zie bijlage 1.

IvD F&B CDA Wat doet SVN voor de 0,5% beheerkosten die worden doorgerekend en is niet te 
hoog ten opzichte van deze werkzaamheden door SVN

SVn voert het volledige kredietbeheer uit namens de gemeente. Dit is inclusief 
depotbeheer, debiteurenbeheer en bijzonder beheer. Zie bijlage 2 voor het 
detailoverzicht. Verder biedt het SVn ondersteuning aan deelnemers in het 
beleidsvormingsproces zoals via hulp bij opstellen verordeningen, presentaties aan 
colleges en raden, rapportages op maat enzovoort.

Periodiek voert SVn een hertoets uit op het inkomen van hypotheeknemers. Deze 
hertoets bepaald of hypotheeknemers op basis van dit nieuwe inkomen (meer) 
aflossing en rente kunnen gaan betalen. Deze kosten draagt de hypotheeknemer 
echter zelf, die vallen niet binnen de opslag van 0,5% die het SVn aan de gemeente 
doorrekend.

AvE R&M VVD (programma Ruimtelijke Ordening en Openbaar Beheer, doel 1:Gezonde 
leefomgeving door aanpak zorgvuldige veehouderij)
Wethouder van Extel – van Katwijk komt terug met een betere formulering hoe het 
college knelpunten voorkomt en hoe dit beter meetbaar is.

Door toepassing van het geurbeleid bij vergunningverlening worden nieuwe 
knelpunten voorkomen. Het aantal knelpunten neemt autonoom af (in totaliteit dus, 
maar het kan wel dat dit op 1 locatie erger wordt) onder andere door regelingen van 
hogere overheden (stoppersregeling, opkoopregeling, milieu en huisvestingseisen 
provincie). Meetbaarheid is gegarandeerd door het centrale systeem van de ODZOB 
(web BVB)

AvE R&M VVD Antwoord geven over de middelen voor de omgevingswet. Hier zijn geen extra 
middelen voor opgenomen maar bij lasten ziet men wel € 95.000 opgenomen. Hoe zit 
dat?

Hier wordt bedoeld dat er in de nu voorliggende Begroting 2021 geen extra middelen 
tov. van de vanuit de huidige Begroting 2020 al beschikbaar gestelde middelen voor 
dienstjaar 2021 beschikbaar zijn gesteld. Er zijn inderdaad bij in de voorliggende 
Begroting 2021 geen extra middelen opgenomen boven het al beschikbare  budget 
voor dienstjaar 2021 omdat via de vastgestelde begroting 2020 er al voor meerdere 
jaren budgetmiddelen beschikbaar zijn gesteld. 

Op pagina 166 wordt vervolgens aangegeven hoeveel het budget dienstjaar 2021 tov 
2021 verschilt. Maar dat is een bestaand verschil doordat meerjarig niet gelijke 
budgetten zijn opgenomen voor invoering omgevingswet. Budgetten uit 
(meerjaren)begroting 2020 zijn : 2020 €234.000 , jaarschijf 2021: € 329.000 (95.000 
meer ten opzichte van 2020 zoals er staat) , 2022: €321.000 etc.

AvE R&M LR/D66 Wordt het wegenbeheerplan herijkt in 2021?  Conform de adviesnota aan het college en raad was het voorstel bij deze kanttekening 
om de komende drie jaar de uitvoering en kosten ontwikkeling van het 
wegenonderhoud goed te monitoren om na ca. 3 jaar met een herijking van het 
financieringsmodel de gemeenteraad te informeren. Dit betreft dus geen herijking van 
het wegenbeheerplan, maar wel van het financieringsmodel op basis van monitoring 
kostenontwikkeling wegenonderhoud over de periode 2018-2019-2020. Dit moet dus 
in 2021 plaats vinden/ vorm gaan krijgen.

AvE R&M LR/D66 Waarom zijn recreatieve fietspaden niet aangepakt, daar waren middelen voor 
gereserveerd maar dit is niet gebeurd. Nu geen middelen hiervoor?

De uitvoering is tijdelijk ‘on-hold’ gezet vanwege het aflopen van de overeenkomst met 
de aannemer. Er wordt dit jaar nog een uitvoeringsronde uitgevoerd door de 
aannemer en er wordt gestart met een aanbesteding voor een nieuwe overeenkomst.

AvE R&M LR/D66 Onderhoud bossen zou kostenneutraal zijn, kosten ze nu geld? Het is inderdaad zo dat het onderhoud van de bossen in het verleden kostenneutraal 
was. In het verleden dekte de opbrengsten van de houtverkoop de beheerkosten. 
Daar is verandering in gekomen door:

- Verkoop van bosareaal in het recente verleden, waardoor het te oogsten en 
verkopen aantal bomen kleiner is en dus minder inkomsten geeft, terwijl de 



beheerkosten nagenoeg hetzelfde zijn;
- De opbrengst per m3 hout behoorlijk is gedaald ten opzichte van enkele jaren 

terug;
- De rijkssubsidie voor bossen is gedaald;
- Het egalisatiefonds van de bossen (spaarpot van houtopbrengsten uit het 

verleden) is opgeheven en de middelen zijn teruggevloeid naar de 
gemeentelijke begroting.

Al met al betekenen deze ontwikkelingen dat de beheer- en onderhoudskosten de 
inkomsten uit houtverkoop en subsidie overstijgen en er geen reserve meer is om uit 
te putten. Het beheer en onderhoud zorgt er echter voor dat de biodiversiteit groter 
wordt en de bossen meer klimaatbestendig worden en toegankelijk blijven voor 
bijvoorbeeld de brandweer. De maatschappelijke opbrengsten voor natuur, milieu en 
recreatie zijn nog onverminderd groot. Dat we als gemeente deze bossen in eigendom 
en beheer hebben, is een groot goed.

AvE R&M LR/D66 Zijn de leges dekkend in relatie tot de uitgaven aan de Odzob? Ja

WS SD& 
S&O

CDA Wethouder Steeghs zegt toe de evaluatie van de Syntheseklas schriftelijk aan te 
bieden aan de raad.  

Volgt via een raadsinformatienota die 10-11-2020 in college ligt en daarna naar de 
raad wordt gestuurd (dus voor de raadsvergadering van 12-11-2020) 

WS SD& 
S&O

CDA Wethouder Steeghs zegt toe de vragen m.b.t. Buurtsportcoaches schriftelijk te 
beantwoorden. 

Volgt later

WS SD& 
S&O

CDA Wethouder Steeghs zegt toe een bijpraatsessie te organiseren over ‘beschermd 
wonen’. 

De raad is via een RIN in juni geïnformeerd over de laatste stand van zaken en het 
regioplan doorontwikkeling Beschermd Wonen in de Peelregio. In dit plan is 
aangegeven dat we als Peelregio aansluitend starten met de doorontwikkeling van de 
samenwerking en het opstellen van een uitvoeringsplan.  Daarnaast worden de 
organisatorische, financiële en juridische aspecten van de samenwerking geregeld en 
vastgelegd in een dienstverleningsovereenkomst. Op dit moment is hierover geen 
nieuwe informatie te delen.
Zowel het uitvoeringsplan als de dienstverleningsovereenkomst, leggen we uiterlijk in 
Q1 2021 ter vaststelling voor aan de colleges. Op dat moment zal de raad hierover via 
een RIN, of desgewenst via een B&W info, worden geïnformeerd.

WS SD& 
S&O

LR/D66 SMIK: Wethouder Steeghs zegt toe de raad jaarlijks op de hoogte te houden van 
resultaten Sociaal Medisch Indicatie Kinderopvang.

Wordt opgenomen in Teamplan SD. 

WS SD& 
S&O

SGB SMIK: Wethouder Steeghs zegt toe de adviezen van het Regionaal adviesraad WMO 
aan te beiden aan de raad.

Wanneer onderwerpen binnen de Wmo aan de orde zijn die alle Peelgemeenten 
aangaan, worden deze in regionaal verband besproken met een vertegenwoordiging 
van alle lokale Wmo- adviesraden. Zij vormen geen apart regionaal adviesorgaan. De 
lokale adviesraden zijn ieder voor zich zelf verantwoordelijk voor de adviezen aan hun 
lokale colleges bij de besluitvorming van deze onderwerpen. 

Het advies is in de bijlage 3 toegevoegd. De beleidsregels waarover wordt gesproken 
zijn inhoudelijk hetzelfde als de verordening. 


